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§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.40 av Fysikteknologsektionens talman Kelmed Muriqi.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Kelmed Muriqi meddelar att mötet är utlyst korrekt och i tid. Han frågar mötet om det anses vara
behörigt och beslutsförigt.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutsförigt enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Oskar Jonsson nominerar Axel Flordal, Axel godtar nomineringen. Mijo Thoresson nominerar sig själv.

Sektionsmötet beslutar

att välja Axel Flordal och Mijo Thoresson till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av föredragningslista

Det finns ett ändringsyrkande från Axel Flordal, att flytta meddelandena till efter punkt 7. Han yrkar även på
att lägga till punkten ”Motion om Alkoholfria biljetter” under motioner.

Talman Kelmed Muriqi yrkar på att kårledningens meddelande flyttas först.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa föredragningslistan med ändringarna att lägga punkt 10 efter punkt 7, lägga till punkten
”Motion om Alkoholfria biljetter” under motioner och lägga punkt 10c före 10a.

§5 Antagande av mötesordning

Talman Kelmed Muriqi meddelar att föreslagen mötesordning finns i kallelsen.

Sektionsmötet beslutar

att anta den föreslagna mötesordningen.
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§6 Adjungeringar

Nicolas Renaudo meddelar att han inte är sektionsmedlem och vill bli adjungerad med närvaro och yttranderätt

Sektionsmötet beslutar

att adjugnera in Nicolas Renaudo med närvaro och yttranderätt.

§7 Föregående mötesprotokoll

Talman Kelmed Muriqi meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i enlighet med
stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§8 Meddelanden

§8a Kårledningen
vAO Gustav Ekelund från kårledningen presenterar sig själv, sitt jobb med Charm och ytterligare några funk-
tioner hos kårledningen. Han informerar om kårens nyhetsbrev och att alla ska vara uppmärksam på sin mejl.
Han presenterar även kårens app ”Chalmers Studentkår” och efterfrågar feedback.

Han informerar om att det varit flera incidenter på campusområdet på sistone, i synnerhet två rån. Cubsec har
förstärkt övervakning på campus. Han rekommenderar alla som brukar stanna kvar och plugga sent att ta följe
på vägen hem.

§8b Talmanspresidiet
Vice talman Nils Backlund redogör för vad mötesordningen innebär rent praktiskt för mötesdeltagarna.

§8c Sektionsstyrelsen
Sektionsstyelsen kliver fram och presenterar sig för mötet. De informerar om att det pågår byggnationer bakom
Focus och att det framöver kan vara begränsad framkomlighet. Sektionen kommer även få ta över Hilbert.
Planen var att detta skulle ske till årsskiftet, men som det ser ut kommer det ske senare än så.

§8d Focumateriet
Nicolas Renaudo kliver fram och förevisar hur en genomför safe sex lv6. De ger även Talmanspresidiet varsina
hattar som de ska ha under resterande möten.

§9 Uppföljning av beslut

§9a Valberedningens arbetsgrupp
Axel Flordal kliver fram och presenterar att arbetsgruppen inte blivit klara ännu och siktar på att bli klara till
läsperiod 4, men hoppas på att kunna testa några av de nya rutinerna till invalen i läsperiod 2.
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Någon undrar varför de behöver så mycket tid. Axel menar att det är svårt att veta eftersom det är en ganska
otydligt och svårdefinierad uppgift.

Jacob Sjöblom frågar vad det är för arbetsgrupp och vad den jobbar med. Axel redogör för det som ålades
arbetsgruppen på föregående sektionsmöte.

Jacob Sandström undrar om det kan sättas några krav på att något ska vara gjort till LP2. Axel säger att de
definitivt kan återrapportera, men inte att de kan vara klara.

Nicklas Brodin undrar om de kan återrapportera någon del av policyn. Axel svarar att det finns möjligheter för
personer utanför arbetsgruppen att kunna lämna synpunkter, men att arbetet inte är redo att presenteras i sin
helhet.

Hedvig Wennberg noterar att sektionmötet LP4 är efter alla valberedningar för året och undrar om någon
deadline kan sättas i LP3. Axel säger att det borde gå att sätta en deadline i LP3.

Carin Lundqvist lämnar ett yrkande att arbetsgruppen ska vara färdiga till sektionmötet i LP3 och att arbets-
gruppen ska åläggas en muntlig återrapportering i LP2.

Isac Borghed från arbetsgruppen poängterar att målet inte är att vara klara i LP4, utan innan dess. De vill
dock ha flexibiliteten.

Sektionsmötet beslutar

att Valberedningens arbetsgrupp

• åläggs att vara klara till sektionsmötet LP3
• muntligt ska återrapportera till sektionsmötet LP2

§10 Fastställande av beslut

§10a Avsägelser
Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionsstyrelsens beslut att entlediga:

• Rebecka Baker från Fabiola
• Bjarne Sihlbom från Valberedningen

§10b Fyllnadsval
Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionsstyrelsens beslut att välja:

• Hugo Modin Askild till kassör SNF
• Hugo Rådegård till sekreterare i SNF
• Alexander Bohlin till veckobladerist i SNF
• Erik Andersson och Lotta Erkisson som ledamöter till JämF
• Jacob Sandström och Hedvig Wennberg till Sångförmän
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§10c Godkännande av ledamöter till programråd
Sektionsmötet beslutar

att fastställa Sektionsstyrelsens beslut att välja:

• Ellen Åkermo och Adam Orthag till F:s programråd.
• Felix Hörnfeldt och Madicken Astorsdotter till TM:s programråd.

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

§11a Studienämnden (SNF) 22/23

§11a i Verksamhetsberättelse

Beatriz Hansson redogör för verksamhetsberättelsen. En stor skillnad från tidigare var återgången från den
pandemianpassade verksamheten. De har även följt upp den nya programplanen. För att jobba med den studi-
esociala hälsan har de använt sig av enkäter. De har inte kunnat jobba med att underlätta kursvalen så mycket
som de önskat. De extrainsatta programmeringsstugorna nyttjades inte så mycket som tänkt.

Sektionsmötet beslutar

att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen för SNF 22/23 till handlingarna.

§11a ii Revisionsberättelse

Revisor Filip Bergqvist meddelar att revisionsberättelsen inte är färdig och yrkar på att den ska bordläggas.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga revisionsberättelsen för SNF22/23

§11a iii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga frågan om ansvarsfrihet för SNF22/23

§11b Focumateriet 22/23
Axel Flordal noterar att punkten inte ska tas upp enligt de nya stadgarna.

Sektionsmötet beslutar

att ta bort kommitéernas verksamhetsberättelserna från dagordningen

Filip Bergqvist yrkar på att bordlägga hela punkt 11 till nästa möte eftersom det saknas många revisionsberät-
telser.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga resterande av punkt 11, Verksamhets- och revisionsberättelser till nästa sektionsmöte.
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§12 Verksamhetsplaner och budget

§12a Sektionsstyrelsen 23/24
Sektionsordförande Alva Limbäck presenterar styrets verksamhetsplan. Styret vill utveckla rutinerna för infor-
mationsutskick och göra den mer lättillgänglig. De vill utvärdera och utveckla kommunikationskanalerna Ftek
och Facebook samt undersöka att använda kårens app. De ska även fortsätta med jobba med expansionen av
Focus där de ska verkställa mycket av planeringen från föregående år. De ska även värna om sektionens in-
tressen vid lokaländringar i Fysikhuset från centralt håll som kommer ske i samband med Chalmers flytt från
Lindholmen. De ska även jobba för att minska studierelaterad stress. De vill utveckla bredden av engagemang
på sektionen. De ska även värna om sektionsaktivas hälsa, bland annat genom att se över utbudet av utbild-
ningar för sektionsaktiva. De ska även se över hur ekonomiska medel fördelas på sektionen och hur de kan
maximera medlemsnyttan. Axel Flordal yrkar på att ändra alla förekomster av ”preliminär verksamhetsplan”
till ”verksamhetsplan”. Styret jämkar sig med det.

§12a i Verksamhetsplan

Sektionsmötet beslutar

att fastställa verksamhetsplanen för Sektionsstyrelsen 23/24 med ändringen att ändra alla förekomster av
”preliminär verksamhetsplan” till ”verksamhetsplan”.

§12a ii Budget

Kassör Felix Hörnfeldt presenterar årets budget. Sektionsbidraget har ökat då stora delar tidigare gått till re-
novering av Focusköket. FARMs intäkter är preliminära och baseras på fjolårets intäkter. Budgeten för många
mottagningsarr har flyttats till FnollKs budget, därav har många andra föreningar fått en minskad budget. Felix
noterar att köp av nya stolar till Focus inte är med då programansvarig står för dem. SNF får mer pengar för
mer mat på deras cocktail-partyn.

Han presenterar ett ändringsyrkande då JämF-budgeten är fel. Carin Lundqvist noterar att budgeten med änd-
ringsyrkande inte går ihop. Felix poängterar att det finns fler saker som är fel i budgeten. Carin Lundqvist
frågar om planen är att det ska vara en plus eller minusbudget. Felix förtydligar att det är en plusbudget.

Axel Flordal undrar om var siffrorna för subventionering av vegetarisk mat kommer ifrån. Han undrar också
vad ”utvärderingsfika” är. Felix säger att siffrorna är från förra året. Utvärderingsfika är ett nytt initativ för att
uppmuntra sektionsmedlamar att svara på olika enkäter.

Någon frågar var alla sektionens pengar kommer ifrån. Felix redogör för de olika intäkterna.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionens budget för verksamhetsåret 23/24 med ändringarna: Utgifter: JämF: ändra till 15
200 från 13 000, Upprustning av sektionslokal: ändra till 131 500 från 129 000, Totala Utgifter: ändra till
2 035 796,50 från 2 031 296,50, Resultat: ändra till 23 293,50 från 27 793,50. Specifikt för JämF: Övriga
arrangemang: ändra till 4 000 från 2 000, Teambuilding: ändra till 300 från 500, Överlämning: ändra till
300 från 500, Totalt: ändra till 15 200 från 13 2001

§12b SNF 23/24
Ordförande Adam Orthag presenterar årets verksamhetsplan. Det är i stort samma punkter som föregående
SNF hade. I och med programomläggningen kommer de jobba för att få in anteckningar från de nya kurserna

1Red. anm. Budgeten som ligger som bilaga till detta protokoll inkluderar dessa justeringar
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samt Masterprogrammen på fysikinstutitionen och matematiska vetenskaper. Adam noterar att i år är första
året då hela den nya programomläggningen kommer att ha tillämpats för årskurs 1 till 3. De vill behålla tidigare
arrangemangstyper och införa en bokloppis för att köpa och sälja kursböcker, något som görs på andra sektio-
ner. De ska även informera mer om vad valbara kurser innebär för masterbehörighet, speciellt för TM som har
många valbara kurser. I och med att de har masterasvarig för första gången på länge vill de passa på integrera
masterprogrammen mer i sektionens arbete.

Carin Lundqvist yrkar på att ändra formuleringen ”Studenternas hälsa ska inte försämras” till ”Studenternas
hälsa ska förbättras” Adam jämkar sig.

Albin Blomster poänterar TM2 och TM3 kommer ändras och att ingen helt fullföljt den nya programplanen för
det programmet.

§12b i Verksamhetsplan

Sektionsmötet beslutar

att fastställa verksamhetsplanen för SNF 23/24 med omskrivningen ”Studenternas hälsa ska inte försämras”
till ”Studenternas hälsa ska förbättras”

§13 Propositioner

Det föreligger inga propositioner.

§14 Motioner

§14a ”Motion om Läsdagar”
Axel Flordal presenterar sin motion, men noterar att styret inte hunnit svara på motionen och att det behövs
mycket mer tid för dem att ta ställning till ett stadgeändrande beslut. Han yrkar på att bordlägga motionen.
Erik Brusewitz tycker att det borde stå arbetsdagar då det är vad som används av kåren.

Sektionsmötet beslutar

att att bordlägga motionen

§14b ”Uppgradera Flipper”
Mijo Thoresson vill inte ta upp sin motion, Jacob Sjöblom vill ta upp den. Han presenterar motionen. Han vill
sälja ett av de tre flipperspelen för att köpa in en kaffemaskin. Han menar att det ändå skulle finnas kvar två
flipperspel om ett såldes och det kaffet skulle bli billigare än på café.

Adam Orthag undrar om Jacob är medveten utan det redan finns fler kaffekokare på sektionen. Han menar att
kaffekokare och en kaffemaskin inte är samma sak.

Någon undrar om sektionen får sälja av flipperspelen då ägandesituationen med dem sedan tidigare är något
oklar. Tidigare sektionsordförande Erik Broback meddelar att sektionen äger flipperspelen. Ludvig Nordqvist
från Foc säger att sektionen äger dem men att Foc förvaltar dem.

Någon presenterar ett ändringsyrkande om att sälja flipperspelet som står i mitten. Jacob jämkar sig med det.
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Sektionsordförande Alva Limbäck presenterar styrets svar som yrkar på avslag.

Ludvig meddelar att Foc är emot motionen. Sektionskassör Felix Hörnfeldt säger att det skulle kosta 31000kr
per år. Hedvig Wennberg frågar om hur många kaffekoppar det motsvarar, Felix säger att det motsvarade 150
kaffekoppar om dagen.

Axel flordal yrkar på streck i debatten.

Sektionsmötet beslutar

att dra streck i debatten

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen i sin helhet

§14c ”Motion om alkoholfria biljetter”
Axel Flordal presenterar sin motion som handlar om att se till att biljettpriset på alkoholfria biljetter faktiskt
motsvarar hur mycket billigare biljetterna är, i dagsläget subventionernar de alkoholfria biljetterna de med al-
kohol.

Jacob Sandström frågar vad som händer när alkohol och alkoholfritt-altenativ kostar lika mycket. Då ska de
alkoholfria biljetterna fortfarande vara 20 kronor billigare menar Axel. Vice sektionsordförande Filip Bergqvist
noterar att den föreslagna formeln kan ett negativt pris och undrar vem som står för subventionen. Axel menar
att ett negativt pris rimligtvis ska tolkas som 0 kr och att det inte är en subvention, det påverkar bara biljett-
priset.

Hedvig Wennberg menar att det i och med vegetarisk subvention innebär att det finns 4 olika priser. Axel menar
att detta redan är fallet. Max Green undrar vad som är alkoholfritt. Axel menar att det är detsamma som enligt
lagen.

Pelle Högstedt menar att det skulle leda till att vissa köper ett billigare alkoholfritt alternativ, Axel menar
att han litar på de som arrar att sköta det snyggt, exempelvis kan arrangörer redan välja att laga mycket bil-
ligare specialkost/matgnäll för att subventionera den vanliga maten, men att det inte är ett problem i dagsläget.

Thomas Arthursson menar att det är svårt att bestämma en exakt skillnad i pris. Axel menar att de alkoholfria
alternativet oftast är samma men utan tillsatt alkohol och det borde gå att få en ungefärlig uppskattning.

Jacob Sjöblom har hittat att alkoholfritt alternativ ofta kan kosta lika mycket och undrar hur vanligt det är
med prisskillnaden. Axel menar att man inte kan jämföra den dyrast alkoholfria med den billigast med alkohol.

Edvard Naucler undrar hur det skulle fungera när man arrangerar tillsammans med föreningar från andra sek-
tioner. Axel menar att det är inte skulle vara ett problem.

Griffin Hiscoke undrar om motionen kan få större genomslag om man tar bort minstagränsen. Axel säger att
gränsen är bra för att förenkla om någon är osäker.

Max Green tittar på den billigaste på systembolaget och säger att det är dyrare med alkoholfritt. Axel säger
att det inte påverkar övrig försäljning.

Elias Alvring poängterar att det redan står i svensk lagstiftining att det måste erbjudas ett alkoholfritt alter-
nativ. Han undrar även om polycin ska skrivas in i stadgan. Axel menar att det inte kommer skrivas in i stadgan.
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Hedvig Wennberg undrar hur det påverkar när man ska handla in, exempelvis vinflaskor och annat som inte
alltid går jämnt ut på antalet deltagare. Axel menar att det är vad kostnaden för en som person att betala för
sin biljett som ska gälla oavsett och att man får justera priset därefter.

Filip Björnåsen poängterar att vissa fulsittningar kan kosta 20 kronor och skulle bli gratis. Axel menar att de
troligen ändå är subventionerade av sektionen och att man helt enkelt kan höja priset för båda biljetter om det
skulle bli ett problem.

Joel Kristensson noterar att motionen verkar uppmuntra till att välja alkoholfritt. Axel menar att huvudsyftet
är att uppmuntra dem som inte vill ha alkoholfritt att gå på arrangemang och att de inte ska känna att de
subventionerar andras alkohol.

Elmer Svedenkrans poängterar att motionen skulle påverka Djungelpatrullens ölprovning under mottagningen.
Axel menar att det handlar om ett enstaka arrangemang och det går att lösa, det är viktigare att de som inte
vill dricka alkohol också kan delta.

Tobias Wallström undrar funderar arrangemang som är gratis, exempelvis sektionens middag, och hur de skulle
påverkas. Axel menar att motionen inte behandlar de arrangemangen.

Någon undrar om det vore lättare att man måste fixa dyrare alkoholfritt alternativ än vad som erbjuds idag
för att slippa ha någon gräns att förhålla sig till. Axel menar att det inte skulle vara praktiskt.

Griffin Hiscoke undrar hur många alkoholfria biljetter som faktiskt säljs. Axel menar att det är en liten andel
och att det budgetmässigt påverkar arrangörer mycket lite men spelar stor roll för de som går på arrangemang.

Alva Limbäck säger att styret vill ha lite tid att förbereda och föreslår att ajounera mötet i 15 minuter.

Middagen är färdig. Talman Kelmed Muriqi yrkar på att ajounera mötet i 75 minuter.

Sektionsmötet beslutar

att ajounera mötet i 75 minuter

Mötet öppnas åter 21:15.
Alva presenterar styrets synpunkter. Hon lyfter kårens alkoholpolicy och menar att den redan täcker det mo-
tionen behandlar. Axel undrar om styret anser att detta efterlevs. Alva menar att det viktiga är att det följs
och inte att införa en ny policy. Victor Salomonsson undrar om styret har några planer för att se till att det
efterföljs. Alva säger att styret inte har några uttalade planer. Jacob Sjöblom undrar om sektionen har någon
egen policy. Alva menar att det inte finns. Erik Broback undrar om prisskillnaden är 40 kronor så måste biljetten
vara 40 kronor billigare. Alva menar att det är så. Hedvig Wennberg undrar vilka påföljder det finns av att
inte följa policyn som arrangör. Alva säger att det incidenthanteras. Isac Borghed undrar vad som händer med
rester av alkohol i öppnade flaskor. Axel menar att det får täckas av priset på alkoholbiljetten.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen i sin helhet

§15 Personval

§15a Studienämnden (SNF)

§15a i Val av årskursrepresentant år 1

Det finns 1 sökande:
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• Kasper Aasmundsen

Kasper Aasmundsen är 20 år, går F23 och har ett körkort utfärdat i Borås. Han söker för att tycker det är
viktigt att engagera sig och utveckla sektionen. Alexander Bohlin säger att PA tycker att för få Nollan går på
intromatten. Han undrar vad Kasper tänker om det. Kasper säger att han iallafall var där och menar att de är
en tillgång. Alexander Ternström undrar hur han ska hålla koll på TMs program. Kasper menar att han kommer
interagera mycket med förstaårselever och kommer att kunna representera dem med. Samuel Martinsson undrar
hur Kasper bäst ska representera årskursen. Kasper medger att han inte har jättebra koll på vad posten innebär,
men att han kommer långt genom att prata mycket med folk på F och TM.

Tobias Wallström undrar om Kasper är beredd att laga mat på SNFs arrangemang och vad han i sådana fall
han helst vill laga. Kasper kan tänka sig laga mat och kan tänka sig laga det mesta. Adam Orthag undrar vad
Kasper är mest taggad på under året. Han ser framemot att engagera sig och generellt bidra. Melvin Ottosson
undrar vilket som är det bästa laget i allsvenskan. Kasper svarar Elfsborg. Någon undrar om han kan förevisa
några Göteborgsskämt. Han förevisar några.

Samuel undrar om han kan måla ett ξ. Det gör Kasper, han målar ett ξ och får en applåd. Något undrar om
det går bra att vara årskursrepresentant utan att ha sett Barbie-filmen. Han menar att han ska se den. Adam
undrar hur han ställer sig till att bli misstroendeförklarad om han inte sett Barbie till nästa sektionsmöte.

Sektionsmötet beslutar

att välja Kasper Aasmundsen till årskursrepresentant i SNF 23/24.

Filip Bergqvist yrkar på att begränsa utfrågningstiden till 2 minuter.

Sektionsmötet beslutar

att begränsa utfrågningstiden för resterande personval till 2 minuter.

§15b Balnågonting (SNF)

§15b i Val av 0 – 5 ledamöter

Det finns 3 sökande:

• Jacob Sandström

• Isak Apelqvist

• Emil Sitell

Jacob Sandström är 22 år F22, har körkort, har puffat mottagningsbalen och tyckte det var kul och gillade
att jobba med stor budget. Victor Salomonsson undrar om han kan slänga upp en snabb trerätters, Vitlöksbröd
med mozzarella, svampsoppa och rabarberpaj. Joel Kristensson undrar om han försöker få funktionärsbingo
eftersom han redan sitter på två funktionärsposter. Det försöker han. Thomas Arthursson undrar vad han gör
med inf budget, inf bal svarar Jacob.

Axel Flordal yrkar på att byta till Ducktimer istället för den timer som dittills använts

Sektionsmötet beslutar

att byta timer

Isak Apelqvist går F22 och har ett körkort som inte är från Borås. Han har puffat två baler och tycker att
det är kul. Isac Borghed undrar var han arrat en bal om han fick välja själv. Färjan mellan Skåne och Danmark
svarar Isak. Victor Salomonsson undrar om han ser någon utvecklingspotential med Balnågonting. Det ser han
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inte direkt. Någon undrar om han sett Barbie, det har han inte, men han har sett Oppenheimer. Jacob Sjöblom
undrar vad är en bal på slottet. Ack så underbar tycker Isak. Victor undrar vad en får äta på Isaks bal. Isak
säger att han inte kommer vara ansvarig för maten, men något gott blir det iallafall.

Emil Sitell är 21 år, går F22 och har körkort. Han söker för att vill arrangera stora baler och att sektionen
ska ha något som kan mäta sig med Chalmersbalen. Samuel Martinsson undrar hur stor andel av tiden han
arrar som han kan tänka sig han kan tänka sig köra bil. 80%. Emil meddelar att han har sett Oppenheimer.
Han vill fortsätta utveckla vårbalen som fortfarande är ganska ny. Axel Flordal undrar hur man gör om FnollK
glömmer att att boka bussar åt en. Han säger att man ber dem boka dubbelt så många. Emil har inte sett
Barbie. Samuel säger att Balnågonting burkar byta färg på sin logotyp varje år och undrar vilken färg Emil
föredrar. Han föreslår vitt och blommigt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Jacob Sandström, Isak Apelqvist och Emil Sitell till ledamöter i Balnågonting 23/24 och
vakantsätta två poster som ledamöter.

Balnågonting 22/23 kommer in och säger ”nu har vi arrat vår-bal, nu ska ni arra hö-stbal” och lämnar över en
höbal till nyinvalda i Balnågonting.

§15c Kräldjursvårdare

§15c i Val av kräldjursvårdare

Det finns 1 sökande:

• Viking Lundkvist

Viking Lundkvist är 21 år, går F23 och har körkort. Han söker för att aspningen var kul. Jacob Sjöblom
undrar vad kräldjursvårdaren gör. Viking är inte beredd att offentliggöra det ännu. Men det kommer bli tydligt
senare. Jacob Sandström undrar om Viking vet vad ett kräldjur är. Viking har ingen bra definition för vad det
är. Hans favorit-”kräldjur att avlägsna från Focus” är T-Rex. Emil undrar vad man inte får göra med Tilde. Man
får inte tratta med Tilde. Den första kräldjursvårdaren jobbar numera som läkare förklarar Victor Enevold, han
undrar därefter vad Vikings framtidsplaner är. Viking säger att han ska återuppta kontakten med den första
kräldjursvårdaren. Någon undrar om han kan kräla. Viking förevisar och får en applåd.

Sektionsmötet beslutar

att välja Viking Lundkvist till kräldjursvårdare.

§15d Sektionsnörd

§15d i Val av sektionsnörd

Det finns 3 sökande:

• Charbel Nemer

• Joel Johannesson

• Minna Niklié

Charbel Nemer går F20, är 23 år och har körkort. Han söker för att han fick det dittills sämsta resultatet på
Dragostentan genom tiderna när han skrev den och att detta skulle vara hans redemption för att inspirera Nollan
att söka till sektionsnörd. Tobias Wallström ställer 3 snabba frågor som Charbel besvarar: Han fick −5 poäng på
Dragostentan, favoritdjungelordspråk: ”När Dragos springer står blixten stilla”, Han börjar förklara vad Dragos
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hund, men rättar sig efter att publiken reagerar, till att berätta om Dragos bergsvarg. Thomas Arthursson und-
rar om det inte är lite motsägelsefullt att han vill inspirera Nollan att söka till sektionsnörd när han nu står emot
två Nollan. Axel Flordal undrar vilken som är Cherbels favoritrelik i Dragos samling. Han kan inte nämna någon.

Joel Johannesson är 18 år, går F23, körkort. Han blev väldigt engagerad på Dragosföreläsningen. Tobias
Wallström ställer 3 snabba frågor som Joel besvarar; Han fick 61,5 på Dragostentan, favoritdjungelordspråk:
”När fantomen rör sig står blixten stilla”. Han poängterar att Fantomen inte har någon hund. Han poängterar att
han ser stora likheter mellan Bengali och hans hemort Borås. Emil Sitell undrar om han skriftligt kan redogöra
för hur man hälsar på Dragos. Han skriver på tavlan och får en applåd. Han har sett Barbie och ser paralleller
mellan partiarkatet och Dragos häst Hero.

Minna Niklié är 20 år, går TM23, och har inte körkort, men kan köra. Hon tyckte dragosföreläsningen var
väldigt intressant. Tobias Wallström ställer 3 snabba frågor som Minna besvarar: Hon fick 61,5 på Dragostentan,
favoritdjungelordspråk: ”Fantomen är hård mot dem hårda”. Hon poängterar att Fantomen inte har någon hund,
det är en Bergsvarg som heter Devil. Emil frågar vad Dragos delfiner heter. Minna frågar om hon får hittar på
namn.

Sektionsmötet beslutar

att välja Joel Johannesson till sektionsnörd.

§15d ii Val av Växteriet

Det finns 5 sökande:

• Pontus Gustafsson

• Rebecka Mårtensson

• Jesper Bergström

• Mikael Eriksson

• Filip Bergqvist

En fråga inkommer om att göra en reglementesändring för att utöka antalet poster i Växteriet. Det går över till
debatt om att ta upp frågan. Axel Flordal menar att detta kom upp väldigt sent och yrkandet borde kommit
in långt tidigare eller förberedas för nästa sektionsmöte. Albin Blomster frågar de bakom yrkandet varför de
vill utöka mängden platser. Jesper Bergsström menar att det inte är så lätt att vattna och att sexmästerister
historiskt varit bra på att vattna utanför Focus. Talmannen poängterar att debatten handlar om att ta upp
frågan och inte om frågan i sig.

Sektionsmötet beslutar

att inte ta upp frågan om reglementesändring

Sektionsmötet beslutar

att riva upp justeringen av nomineringarna

Det finns 2 sökande:

• Mikael Eriksson

• Adam Orthag
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Adam Orthag är 22 år, går F21 och har körkort. Simon Nordlund ber honom nämna alla växter. Det gör han
inte. Någon frågar om Adam någonsin hållit en växt vid liv längre än 4 månader. Om inte plastväxter räknas så
har han inte det. Adams favoritväxt är solros. Någon undrar om han kan köpa in växter som äter bananflugor.
Det vill han. Någon undrar om han kan förevisa fotosyntes. Adam menar att det inte går då det saknas sol.
Erik Brusewitz undrar vilken växt han köper med inf budget. Pumpa svarar Adam.

Mikael Eriksson representeras via ombud Victor Salomonsson, Mikael är 24 år, går F19/TM20 och har körkort.
Joel undrar vilken blomma Mikael skulle vara. Solros eftersom han gör Victor glad säger Victor. Jonathan
Holmkvist undrar om Victor har samma handstil som Mikael, i det här fallet har Victor det.

Sektionsmötet beslutar

att välja Adam Orthag och Mikael Eriksson till ledamöter i Växteriet och vakantsätta en ledamotspost.

§16 Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.

§17 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• Oskar Jonsson nomineras av Edvard Naucler.
Oskar ”Bapten” Jonsson har som sexmästare i uppdrag att skapa en bra relation med andra sexmästerier.
Medans han hade sin mobil i fickan lyckades han av misstag gå in på den gemensamma sexmästerichatten
och byta smeknamn på 3 stycken olika sexmästerister, där en av personerna fick smeknamnet det nya
smeknamnet ”Porre”.

• FnollK nomineras av Balnågonting.
Under mottagningsbalen, som var lyckad i mycket, skedde en försening på en halvtimme på grund av
FnollK, vilket mynnade ut i att bandet inte hann spela Stad i Ljus för Nollan. Anledningen till denna
försening var att FnollK hade glömt att Nollan skulle gå på balen. Även om FnollK hade pushat för att
så många Nollan som möjligt skulle gå på balen, hade de endast bokat buss till hälften. Detta medförde
att FnollK behövde hyra kring fyra (3.6 bilar) bilar för att köra ut resten.

• Sanna Berntsson nomineras av Axel Flordal.
xF6 ska ha en fantastiskt kul Gasque dagen efter sektionsmötet, och då ska de såklart ha McFlurry till
denna. Sanna var ansvarig för att boka denna glassmaskin och hade kontakt med företaget som hyrde ut
den. Axel och Edvin Ahlström åkte tidigare idag till Landvetter för att hämta maskinen. Efter att ha anlänt
till adressen och fått en liten känsla av att man kommer att bli mördad i det nedgångna industriområdet
i Landvetter upptäcker de att de inte hittar vart de ska. De hittar lite telefonnummer och tror att de är
på rätt plats men dem som de ringde verkade lika förvirrade som de själva var. Efter att Axel och Edvin
tagit lunchpaus på Chalmers Golfklubb upptäcker Sanna att det är dagen efter som maskinen ska hämtas.

• Felix Hörnfeldt nomineras av Axel Flordal.
Örnen påstod innan mötet att hans budget var perfekt och inte krävde några ändringar (-JämF), detta
var som vanligt fel och han är dum för att han trodde att det var möjligt.

• Felix Hörnfeldt nomineras av Axel Flordal.
Under FnollK bastun skulle Felix Hörnfeldt (Örnen) flytta en låda med punschglas. Denna var gjord i
kartong och hade ställts på en blöt yta och hade därav blivit svag. När Örnen plockade upp lådan så
flög glasen i marken och en stor andel av sektionens punschglas gick sönder strax innan avtackningen då
sektionen behöver väldigt många.
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• FARM 23 nomineras av Simon Benstorp.
FARM nomineras till dumvästen för att de inför räkfrossan råkade ange fel swishnummer i anmälnings-
formuläret. Detta resulterade i att ett flertal personer råkade swisha en okänd främling.

• F6 22/23 nomineras av Victor Enevold.
Detta för att de köpte in ett nytt högtalarsystem som var så feldimensionerat att kvantdatorerna på
våningen över har fått märkbara mätfel. Detta är särskilt imponerade, då högtalarna införskaffades så
sent som i mars.

• F6 21/22 nomineras av Samuel Martinsson.
För att de tog en massa tid från mötet när de skulle söka växteriet. F6-pateterna (Pastorn, Ärt, Reemix,
Pongu) som först nominerade sig till Växteriet och sedan yrkade på att riva upp beslutet om att justera
nomineringarna för att denonimera sig själva. De yrkade även på att lägga till en fråga om att öka antalet
ledamöter i Växteriet, vilket bara adderade tid till mötet.

Sektionsmötet beslutar

att FnollK 23 var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare 12-Nollan går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge FnollK 23 Dumvästen.

§18 Mötets avslutande

Mötet avslutas Kelmed Muriqi av talman 23:50.
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Kelmed Muriqi
Talman

Axel Flordal
Justerare

Viktor Sundström
Sekreterare
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Förteckning över bilagor

A Mötesordning

B Remissvar Valberedningen

C Verksamhetsberättelse SNF 22/23

D Verksamhetsberättelse Focumateriet 22/23

E Verksamhetsplan Sektionsstyrelsen

F Budget Sektionsstyrelsen

G Verksamhetsplan SNF

H Motion om läsdagar

I Motion om uppgradera flipper

J Motionssvar - uppgradera flipper

K Motion om alkoholfria biljetter
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1 Ledning av sektionsmöten

Talmannen eller, i dennes ställe, vice talman leder sektionsmötet.1 Vid förhinder eller
vakans för både talmannen och vice talmannen väljer sektionsmötet en tillfällig talman
att inträda i deras ställe omedelbart efter mötets öppnande.

Protokoll förs av sekreteraren i talmanspresidiet.2 Vid förhinder eller vakans för
sekreteraren väljer sektionsmötet en tillfällig sekreterare att inträda i dennes ställe
omedelbart efter mötets öppnande och eventuellt val av tillfällig talman.

2 Föredragningslistan

Slutlig föredragningslista ska anslås senast tre läsdagar före mötet.3
Ärende som inte angivits på slutlig föredragningslista får ej tas upp till beslut, såvida

inte mötet med minst två tredjedelars majoritet så beslutar.4
Föredragningslistan ska ta upp följande ärenden:

• Mötets öppnande

• Mötets behörighet och beslutsförhet

• Val av två justerare tillika rösträknare

• Fastställande av föredragningslistan

• Adjungeringar

• Föregående mötesprotokoll

• Uppföljning av beslut

• Fastställande av beslut

• Meddelanden

• Verksamhets- och revisionsberättelser

• Propositioner

• Motioner

• Personval

• Övriga frågor

• Dumvästutdelning

• Mötets avslutande
1Reglemente för Fysikteknologsektionen (hädanefter cit. som R), §5.5.
2R, §5.5.
3Stadga för Fysikteknologsektionen (hädanefter cit. som S), §5.3.3 samt praxis för §5.3.5.
4S, §5.8.1.
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3 Rättigheter

Rättigheter tillkommer mötesdeltagarna enligt följande:5

Närvaro- och yttranderätt Förslagsrätt Rösträtt

Sektionsmedlem X X X
Inspektor X X
Sektionsrevisor X X
Talmanspresidiet X X
Hedersmedlem X
Seniormedlem X
Phatriark/mathriark X
Särskild ledamot X
Kårledningen X
Adjungerade X

Detta innebär alltså att det är omöjligt att adjungera in deltagare med förslags- och/eller
rösträtt. Observera att motionsrätt endast tillkommer sektionsmedlem.6 Rösträtt är
personlig och ej överförbar via fullmakt.7

4 Debatt i plenum

Debatt inleds genom att förslagsställaren, om någon, får möjlighet att föredra huvudyr-
kandet. Därefter föredras eventuella biyrkanden och andra skriftliga yttranden inlämnade
till talmanspresidiet, och till sist öppnar debatten för allmän diskussion.

Ordet begärs genom handuppräckning för att påkalla presidiets uppmärksamhet.
Anmälda talare noteras på talarlistan och ordet fördelas av talmannen. Yrkande framställs
muntligt under diskussionen, och bekräftas av talmannen. Talmannen kan avvisa yrkande
som uppenbart framlagts i förhalande syfte eller som väsentligen är detsamma som
tidigare avslaget yrkande, såvida inte mötet omedelbart annorlunda beslutar.

Diskussionen ska vara konkret och saklig. Anföranden ska hålla sig till den aktuella
frågan och inte vara oskäligt långa, annars kan talmannen avbryta talaren.

Om många önskar yttra sig i en fråga kan dubbla talarlistor användas, så att de som
ännu inte fått tala prioriteras över de som redan har haft ordet.

4.1 Replikrätt

Talmannen kan medge den som blivit tilltalad i anförande replik om högst en minut.
Replik ska begäras i omedelbar anslutning till det aktuella anförandet. Kontrareplik (dvs.
replik på replik) kan medges, men ingen replikrätt finns på det anförandet och talaren
ska undvika apostrofering.

5S, §5.6.
6S, §5.7.1.
7S, §5.11.1.
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4.2 Personvalsprocess

Vid val till poster beskrivna i reglementet8 sker debatt med ett särskilt förfarande i tre
delar. Inledningsvis framläggs nomineringar enligt §6.2 och sökande ställer sig upp.

Därefter intervjuas sökande en och en medan övriga sökande lämnar salen. Sökande
tillåts plädera för sin sak och svarar därefter på frågor från mötet. Under intervjun har
sökande företräde på talarlistan för att svara på frågor.

När alla sökande intervjuats och lämnat salen kan persondiskussion äga rum i fri
debatt. Hindersprövning sker i regel här. Sökande välkomnas in igen efter att beslut
tagits, såvida inte sluten votering äger rum.

5 Beslut och votering

Sektionsmötet kan fatta beslut vid möte som utlysts korrekt enligt stadgan9, och då fler än
15 röstberättigade medlemmar, exklusive sektionsstyrelsen och presidiet, är närvarande.

Är färre än 25 röstberättigade medlemmar närvarande då beslut ska fattas kan detta
endast ske om ingen medlem yrkar på bordläggning. Vid beslut krävs enkel majoritet,
förutom vid ändringar av stadgan10, ändringar av reglementet11, upptag av extra ärenden
på sektionsmöte12, förtroendefråga13, val av hedersmedlem14, val av särskild ledamot15,
val av inspektor16 samt upplösande av sektionen17.

Vid lika röstetal avgörs frågan av talmannen till förmån för status quo, med undantag
för personval där lotten ska avgöra.

5.1 Propositionsordning

När diskussionen stannat av, ska talmannen fråga om mötet kan gå till beslut. Om ingen
invänder förklarar talmannen diskussionen avslutad och läser upp inkomna yrkanden.
Därefter ska den propositionsordning talmannen framlägger i enlighet med mötespraxis
fastställas av mötet.

5.2 Omröstning

Sker i första hand med acklamation. Begärs votering sker omröstning via handuppräckning
för talmannens avgörande, s.k. försöksvotering. Begärs rösträkning sker omröstning via
handuppräckning med räkning av rösträknare. Begärs sluten votering sker votering slutet

8avser R, §5.4
9S, §5.3, §5.5.

10S, §14.2.1.
11S, §14.3.1.
12S, §5.8.1.
13S, §4.3.5.
14S, §2.5.2.5.
15S, §2.8.1.1.
16S, §3.2.
17S, §15.1.1.
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om mötet så med enkel majoritet beslutar, såvida ärendet ej är förtroendefråga eller
personval.

Vid personval där antalet nominerade är fler än antalet som kan väljas ska omröstning
alltid ske slutet.

5.3 Reservation och särskilt yttrande

Reservation mot beslut, särskilt yttrande i anslutning till beslut eller protokollsanteckning
ska anmälas i samband med behandlingen av det aktuella ärendet. Skriftliga sådana ska
inlämnas till sektionsstyrelsen och talmanspresidiet senast 24 timmar efter sektionsmötets
avslutande. Talmannen ska läsa upp reservationen/det särskilda yttrandet samt namnen
på undertecknarna så snart denna inkommit.

6 Sakyrkanden

Huvudyrkande ska ha angivits på slutlig föredragningslista såvida inget undantag i §2 är
tillämpligt. För att yrkande i motion ska tas upp till behandling krävs att en representant
för motionären eller motionärerna är närvarande och framlägger yrkandet, annars avförs
motionen från föredragningslistan.

6.1 Ändring

Yrkande på ändring kan göras under debatt i sak, men också under debatt i lämpliga ord-
ningsfrågor. Talmannen hanterar dessa genom propositionsordningen, se §5.1. Maximalt
två nivåer av ändringar (dvs. ändring av ändring) medges. En så omfattande ändring att
sakfrågan blir en helt annan är inte tillåten och ska i stället framläggas som sakyrkande.

Det förekommer att två ändringsyrkanden är i princip likvärdiga, eller att ingen
motsätter sig att ändringen ersätter huvudyrkandet. Talmannen kan då med mötets
enhälliga samtycke jämka18 de två yrkandena till en specifik lydelse.

6.2 Nominering

Under val kan nominering av både sig själv och andra yrkas på. Nominerad person
ska samtycka till nomineringen19, skriftligt om frånvarande, och vara valbar i enlighet
med stadgar och reglemente. Kandidat som ej är valbar på grund av eventuellt dubbelt
mandat är dock tillåten, om sådan, i det fall denne blir vald, omedelbart lämnar in en
avsägelse för att lösa konflikten. Hinder för nomineringen kan lämnas in muntligt eller
skriftligt till talmanspresidiet så de kan tas upp till prövning av mötet.20

Vid val till poster beskrivna i reglementet21 kan vakantsättning av post yrkas på om
lämpligt. Vakantsättning är möjlig i kombination med inval i fall då flera poster väljs;

18Begreppet jämkning förekommer ofta då någon drar tillbaka sitt yrkande till förmån för ett annat,
vilket alltså inte är jämkning i egentlig mening — det står var och en fritt att ta upp ett yrkande.

19S, §5.12.3.
20se t.ex. Sektionsmöte 19/20 LP1. Fysikteknologsektionen. Okt. 2019, §14b
21avser R, §5.4
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mötet beslutar då först om antalet vakantsatta poster och går därefter vidare med val
till de återstående posterna.22

7 Formella yrkanden

Formella yrkanden rör sakfrågor men framlägger inget förslag till beslut. När mötet går
till beslut prövas de formella yrkandena före sakyrkandena.

7.1 Bordläggning

Bordläggning till nästkommande sektionsmöte kan ske med mötesbeslut.
Yrkande om bordläggning spelar en särskild roll för att pröva kvorum. Om färre

än 25 medlemmar exklusive sektionsstyrelsen och talmanspresidiet närvarar medges
bordläggning direkt.23

7.2 Remiss/återremiss

En sakfråga kan remitteras till arbetsgrupp för beredning innan den återupptas till
beslut på ett senare möte.24 Av yrkandet ska framgå när frågan tas upp igen samt, om
arbetsgruppen är ny, hur gruppen tillsätts. Om frågan redan remitterats en gång eller
motion remitteras till motionärerna kallas detta återremiss.

7.3 Begäran om votering och/eller rösträkning

I direkt anslutning till beslut kan begäran om votering göras efter att acklamation använts,
och begäran om rösträkning göras efter att handuppräckning utan rösträknare använts.
Begäran medges direkt utan eget beslut.

Yrkande om sluten votering för ett beslut som annars inte kräver det kan framläggas
under debatt. En sådan begäran beslutas om av sektionsmötet i anslutning till att beslutet
i sakfrågan ska tas.

8 Ordningsfrågor

Yrkande i form av ordningsfråga kan framläggas av någon som har ordet på samma
sätt som övriga yrkanden. Vissa typer av ordningsfrågor är lämpliga utan att ha ordet,
och lyfts genom att påkalla talmannens uppmärksamhet med ”Ordningsfråga”. Det är
fortfarande aldrig tillåtet att avbryta annans anförande.

Eventuell debatt i ordningsfråga bryter debatt i sakfråga och avgörs innan sakfrågan
återupptas till behandling. De ordningsfrågor som berör diskussioner kan ej yrkas på
under debatt i ordningsfråga. Ordningsfråga som begärs efter det att debatt avslutats

22se t.ex. Sektionsmöte 18/19 LP3. Fysikteknologsektionen. Febr. 2019
23S, §5.5.2.
24se t.ex. Sektionsmöte 18/19 LP2. Fysikteknologsektionen. Dec. 2018, §13a
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ska tas upp till behandling först då beslut är fattat, såvida ordningsfrågan inte gäller
själva beslutet.

8.1 ”Ren” ordningsfråga

En ren ordningsfråga behandlar frågor direkt kopplade till mötets ordning (inklusive
brott mot denna), sakupplysning och allmänna frågor till talmanspresidiet. Sådan fråga
är alltid tillåten men ska i gengäld vara kortfattad. I regel debatteras rena ordningsfrågor
ej, såvida talmannen inte anser ett mötesbeslut fordras.

8.2 Ajournering

Ajournering kan ske under en viss varaktighet. Ändringsyrkanden om varaktigheten kan
sedan framläggas under debatten i frågan.

Om mötet enligt talmannens bedömning inte kan fortsätta enligt denna ordning eller
demokratiska principer på grund av exempelvis yttre störning eller tekniska problem,
kan talmannen ajournera mötet under en kort period tills dess att mötet kan fortsätta.

8.3 Streck i debatten

Streck i debatten kan yrkas på under diskussion och innebär att yrkandelängden justeras
(dvs. inga nya yrkanden tillåts för sakfrågan) följt av att streck sätts på talarlistan (dvs.
inga nya talare får anmäla sig). Efter bifall till streck i debatten inbjuder talmannen först
till att framlägga ytterligare yrkanden och därefter till att skriva upp sig på talarlistan
innan streck sätts. Vid talarlistans slut går mötet direkt till beslut.

Anförande efter streck satts ska undvika angrepp på och direkta frågor till någon
som inte står på talarlistan. I undantagsfall kan replik medges då denna regel överträds.

8.4 Tidsbegränsning

Tidsbegränsning kan avse hela debatten, varje anförande för sig, eller antal anföranden
per talare. Om yrkandet bifalls ska talmannen ta ordet från de som överträder begräns-
ningarna. Yrkande på tidsbegränsning kan ej framläggas då debatt påbörjats i personval,
ej heller framläggas efter att streck satts.

9 Yrkanden som avser tidigare beslut

9.1 Upprivning

I princip varje beslut fattat under pågående sektionsmöte, både i sak- och ordningsfråga,
kan rivas upp. Undantaget är beslut till förmån för status quo i ordningsfråga (t.ex. avslag
till ajournering eller streck i debatten), där andra yrkanden är mer tillämpliga, och beslut
som av sin natur inte kan rivas upp. Yrkande på upprivning av beslut i ordningsfråga
kan bryta debatt, men debatteras i gengäld ej. Ett yrkande om upprivning ska i regel
framläggas av medlem på vinnande sida i beslutet.
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9.2 Direktjustering

Tidigare fattat beslut under pågående möte kan beslutas träda i kraft omedelbart, s.k.
direktjustering.

10 Tolkning av mötesordningen

Uppstår tvist om tolkningen av denna mötesordning avgörs frågan av talmannen.

11 Särskilda bestämmelser för digitala möten

I det fall sektionsmötet äger rum digitalt gäller dessutom följande bestämmelser:
Ordet begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten ord till talmannen.

Replik begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten replik till talmannen.
Intervjuer sker med övriga sökande utom syn- och hörhåll för det digitala mötet på det
sätt som talmannen finner lämpligast. Omröstning sker i första hand med öppen votering
på det sätt som talmannen finner lämpligast, exempelvis genom ja/nej/avstår-knappar
i en programvara. Sluten votering kan begäras genom att skicka ett chattmeddelande
med texten votering till talmannen, och ska alltid medges. Egen nominering kan göras
genom att skicka ett chattmeddelande med texten söker till talmannen. Ordningsfråga
begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten ordningsfråga till talmannen.

Referenser

Reglemente för Fysikteknologsektionen. url: https://ftek.se/wp-content/uploads/
/ftek-documents/beslut/Reglemente/Reglemente.pdf.

Sektionsmöte 18/19 LP2. Fysikteknologsektionen. Dec. 2018. url: https://ftek.se/wp-
content/uploads//ftek-documents/protokoll/sektion/2018-2019/2018-12-
13%20-%20Sektionsm%C3%B6te%20LP2.pdf.

Sektionsmöte 18/19 LP3. Fysikteknologsektionen. Febr. 2019. url: https://ftek.se/wp-
content/uploads//ftek-documents/protokoll/sektion/2018-2019/2019-02-
27%20-%20Sektionsm%C3%B6te%20LP3.pdf.

Sektionsmöte 19/20 LP1. Fysikteknologsektionen. Okt. 2019. url: https://ftek.se/wp-
content/uploads//ftek-documents/protokoll/sektion/2019-2020/2019-10-
09%20-%20%20Sektionsm%C3%B6te%20LP1.pdf.

Stadga för Fysikteknologsektionen. url: https://github.com/Fysikteknologsektionen/
Stadga.
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Motion om Arbetsgruppen för valberedningen Arbetsgruppen för valberedningen

Svar om
Arbetsgruppen för valberedningen

Arbetsgruppen för valberedningen

Bakgrund

Arbetsgruppen har p̊abörjat arbetet men har ännu inte ett fullständigt förslag. Vi har gjort mer konkreta
planer kring vad vi vill åstadkomma. Vi försöker komma med ett förslag s̊a fort vi är klara men tar det
senast sektionsmötet LP4.

Yrkande

att skicka arbetsgruppen för valberedningen p̊a återremiss till senast sektionsmötet LP4.

1



Verksamhetsberättelse
Studienämnden vid Fysik 2022/2023

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

Verksamhetsberättelse

SNFTM 22/23
Skriven Av:

Ordförande Beatriz Bento Hansson

Kassör Andreas Erlandsson

Medlemmar:

Ordförande Beatriz Bento Hansson

Vice ordförande Simon Franklin

Kassör Andreas Erlandsson

Sekreterare Emil Babayev

Kandidatansvarig Matilda Hellström

Veckobladerist Bjarne Sihlbom

Årskursrepresentant Simon Benstorp

Ordinarie åligganden

Under det g̊angna året har SNFTM utfört sina åligganden enligt reglemente. Året har kunnat fortg̊a utan n̊agra
efterdyningar fr̊an pandemin och intresset för SNFTM s verksamhet har varit stort. I början av verksamhets̊aret
hoppad en medlem av p̊a grund av programbyte, men posten fyllnadsvaldes och detta fick ingen större p̊averkan
p̊a SNFTM s verksamhet.

Arbete i relation till verksamhetsplan

• Aktivt utvärdera programomläggningen för årskurs 2 och följa upp utvärderingen för årskurs
1.
Under året har SNFTM aktivt övervakat och följt upp de kurser i årskurs tv̊a som bytt upplägg eller format.
SNFTM har även följt upp de nya kurserna i årskurs ett utifr̊an det som kommit upp fr̊an föreg̊aende
verksamhets̊ar. SNFTM har deltagit p̊a kursnämnder och haft extra god kontakt med kursutvärderare i
de kurser som p̊averkas av programomläggningen för att f̊a en inblick i hur kurserna g̊ar. Detta är ett
arbete som kommer behöva fortsätta åtminstone det kommande året d̊a den första årskursen som började
med den nya programomläggningen kommer läsa sista året p̊a kandidaten. Eventuella förändringar som
studenterna önskar genomdriva kommer troligen ta en längre period för att drivas igenom, s̊a även om vi
har byggt vidare p̊a arbetet fr̊an tidigare år f̊ar det fortfarande ses som ett p̊ag̊aende arbete som lämnas
över till nästa år.

• Fortsätta arbetet med den psykosociala hälsan p̊a sektionen.
Under året har SNFTM varit uppmärksam p̊a tecken p̊a att studiebördan eller individuella kurser p̊averkar
den psykosociala hälsan p̊a sektionen, särskilt i relation till den nya programomläggningen. SNFTM har
även sett till att sektionen deltagit i och tagit del av undersökningar s̊asom student voice.

• Öka transparensen och lättöversk̊adligheten för kursval.
SNFTM var under verksamhets̊aret inte varit fulltaliga, bland annat utan en masteransvarig vilket ledde
till att denna punkt inte fick det fokus som planen var i början av verksamhets̊aret.

• Fortsätta bedriva och synliggöra SNFs fysiska verksamhet samt utforska nya arrangemang.
SNFTM har under året kunna fullt ut återuppta verksamheten som den s̊ag ut innan pandemin och har
haft god uppslutning fr̊an sektionsmedlemmar p̊a m̊anga arrangemang. Inför nästa programmeringstunga
kurs i årskurs tv̊a anordnade SNFTM programmeringsstugor för de studenter som önskade extra stöd med
programmeringen. Steget fr̊an programmeringskursen verkade som tur var inte vara s̊a stort som befarat
och denna insats lär inte behöva upprepas.
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• Se över tillgängligheten av anteckningar för kandidatkurser.
Under året har SNFTM sett över tillgängligheten till föreläsningsanteckningar p̊a ftek och sett till att
införskaffa föreläsningsanteckningar till de nya kurserna p̊a kandidatprogrammen.

Övrigt

Möten med PA/SVL

SNFTM har haft regelbundna möten med PA och SVL för att diskutera utbildningsfr̊agor.

Programr̊ad

SNFTM har genom representanter aktivt deltagit i programr̊aden.

Aspning

SNFTM har planerat och genomfört en aspning för att kunna tillsätta en ny studienämnd

Löpande arbete

Utöver det som tidigare nämnts har SNFTM utfört löpande arbete inklusive bland annat tillsättande av kurs-
utvärderare samt kontakt och utbyte med k̊aren och andra studienämnder.
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Focumateriet
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Verksamhets berättelse
Focumateriet 22/23

Foc har under året haft ett hårt tryck på Flipper spelen som där med har krävt mycket under
hållning. Många high scores har blivit slagna. I sann flipper anda har även flipper turnering
anordnats.

Året in ledes med att åter upp liva Drickos kyl möjlig heter, det gick mycket bra. På
maskinfronten har det bråkats väldigt mycket med focpay men ryktena säger att focpay mår
bättre nu. På penga sidan har detta betytt att det inte sålt lika mycket läsk och godis :(.

Foc har anordnat både foc kör och flipper dup med total framgång.

Vidare har nyhets rapportering skett fel fritt under sektions mötena där oberoende, äk-
ta, journalism har skett utan inflytande från styrets klor. Försäljning av läsk och annat på
sektionsmöten har också fungerat enligt plan.

En aspning av hög kvalité och nya revolutionerande äventyr liga arrangemang har fram förts
av focumateriet.

Utöver detta har foc 21/22

• Letat efter flaskan Åke.

• Arbetat för mer kackalorum.

• Ut reda effektiviseringen av det fort löpande arbetet utan att inskränka på föreningens
anda.

• Utreda möjligheten att ut öka sortimentet med Focumateriet relaterade artiklar

V.E.S. Focumateriet
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Fysikteknologsektionen
preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2023/2024

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2023/2024 verka för följande mål:

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar att forsatt arbeta med kommunikation och PR till sektionsmedlemmarna så
att fler ska ta del av informationen i god tid.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utveckla rutiner för informationsutskick
Information har under de gånga året lagts upp på ftek, men i för liten utsträckning och med för
lite framförhållning. Sektionsstyrelsen anser därför att utveckla rutiner som underlättar kommu-
nikation via bland annat ftek. Information ska även ges på andra språk för att se till att fler kan
ta del av den.

• Utvärdera kommunikationskanaler
Sektionens primära kommunikationskanal har länge varit dess facebooksida, men sektionssty-
relsen har identifierat flera brister med denna. För att se till att alla ska kunna ta del av infor-
mationen ska sektionsstyrelsen undersöka möjliga kommunikationskanaler, däribland Chalmers
studentkårs nya app och en kalender på ftek.

Lokaler för studier och socialt umgänge
Sektionen har i dagsläget tillgång till flera lokaler men flera av dessa kommer att påverkas av föränd-
ringar eller skulle må bra av att förändras.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Slutföra expansionen och renoveringen av sektionens lokaler
Utökningen och renoveringen av sektionens lokaler har befunnit sig i planeringsstadiet under en
lång period men går nu in i genomförandet. Sektionsstyrelsen ska därför ha koll på förändringen
så att den fortlöper enligt sektionens intressen.

• Värna sektionens intressen vid förändringar av lokalsituationen
Från centralt håll finns det planer för att förändra lokalutnyttjandet av Fysikhuset. Sektionssty-
relsen ska därför se till att sektionens intresse tas i beaktande och inte tar onödig skada i dessa
processer genom att delta i planeringsarbetet.

Medlemmars välmående
En av sektionens viktigaste uppdrag är att erbjuda ett givande socialt sammanhang utanför studier-
na. För att se till att detta uppfylls för alla medlemmar vill sektionsstyrelsen se över och förbättra
medlemmarnas studiesociala miljö.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Arbeta med att minska den studierelaterade stressen
Mycket av medlemmarnas stress kommer från deras studiesituation. Genom att hjälpa medlem-
marna att tidigt utveckla bra studieteknik och stresshantering bör medlemmarnas välmående
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förbättras. Sektionsstyrelsen ska också göra information om de resurser kring mental hälsa som
finns tillgängliga för sektionens medlemmar tydligare.

• Utveckla arrangemangsdiversiteten på sektionen
Även om sektionen i dagsläget håller många bra arrangemang finns det en stor grupp medlemmar
som inte deltar i sektionen arrangemang. Sektionsstyrelsen vill därför undersöka om det saknas
något bland sektionens arrangemang och implementera detta för att på så sätt få fler att engagera
sig i sektionen.

• Värna om sektionsaktivas hälsa
All sektionens aktivitet bygger på det arbete som sektionsaktiva lägger ner. Arbetet innebär
dock i många fall en stor stress för de sektionsaktiva. Sektionsstyrelsen vill arbeta med att
förebygga och lindra denna stress. För att uppnå detta mål ska styrelsen utvärdera och eventu-
ellt justera utbildningsutbudet för sektionsaktiva. Målet ska även uppnås genom att förbättra
kommunikationen och stödet från styrelsen.

Ekonomi
I ekonomiskt osäkra tider är det viktigt att ha ordning på pengarna. Sektionsstyrelsen avser därför
att granska sektionens ekonomiska situation för att se till att sektionen alltid arbetar mot den största
medlemsnyttan.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera kostnad kontra medlemsnytta för sektionens verksamhet
Sektionsstyrelsen ska se över hur ekonomiska medel fördelas på sektionen för att se till att
medlemsnyttan alltid maximeras.
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Budget
Fysikteknologsektionen 23/24

INTÄKTER 23/24 22/23
Program 401 000 267 455
Sektionsavgift 81 800 81 000
FARM 601 910 268 060
F6 394 000 300 000
DP 396 600 336 300
FnollK 58 330 73 900
Focumateriet 36 450 28 550
SNF 0 0
Sektionsbil 22 000 22 000
Uthyrning Focus 13 000 13 000
Sektionsaccessoarer 15 000 15 000
Riktade satsningar F 0 0
Riktade satsningar TM 0 0
Sektionens vecka 4 000 4 000
SaFT 12 000 10 000
SaFT - Deltagaravgift 8 000 0
LOK-stöd 5 000 0
Övriga intäkter 10 000 10 000
TOTALT: 2 059 090 1 429 265

RESULTAT 23 293,50 kr -211 489,27

UTGIFTER 23/24 22/23
FnollK 314 383 287 000
SNF 72 700 58 100
Focumateriet 35 220 33 300
F6 394 300 300 000
DP 396 000 332 300
FARM 231 820,5 143 716,27
Valberedning 6 160 5 030
Utbildning 3 570 2 850
Sektionsmöten 15 940 13 060
Möteskostnader 4 800 4 600
Sektionens vecka 29 500 38 000
Styret 41 000 38 400
Sammanh̊allning sektaktiva 20 400 22 400
Sektionsbil 84 200 76 800
FIF 38 460 34 600
Finform 11 850 18 200
Foton 12 540 26 520
Fabiola 19 000 10 600
Gameboy 12 750 6 850
JämF 15 200 0
Hofflor 8 000 6 000
Ärtsoppa 12 000 10 000
Julbord 27 000 20 000
IT 8 475 3 000
Tidning 3 599 3 499
Upprustning av sektionslokal 131 500 73 000
Finansiella avgifter 13 229 13 229
Sektionspott 43 200 33 200
SaFT 24 000 16 000
Sektionsaccessoarer 5 000 10 000
TOTALT: 2 035 796,50 kr 1 640 754,27
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Förtydligande av budgetposter

STYRET 23/24 22/23
Kontorsmaterial 1 500 5 000
Teambuilding styret 3 600 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 4 000 4 000
Kärnstyret - överlämning 600 1 000
Representation 3 000 3 000
Upprustning styretrummet 2 500 0
Mottagning 0 3 000
Subventionering vegetarisk mat 8 000 8 000
Tryckmaterial 6 000 5 000
Arbetsmat 7 500 0
Övrigt 1 000 4 000
Utvärderingsfika 1 000 0
PA Fika 500 0

TOTALT: 41 000 38 400

SNF 23/24 22/23
Cocktailparty 44 000 34 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning 4 000 4 000
Representation 4 500 3 000
VBL 3 000 3 000
SNFika 3 000 2 300
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Mottagning 0 1 000
Övriga utgifter 4 500 1 000

TOTALT: 72 700 58 100

FINFORM 23/24 22/23
Tidning LP0, Mottagningsnummer 1 500 2 700
Tidning LP1 2 000 2 700
Tidning LP2 2 000 2 700
Tidning LP3 2 000 2 700
Tidning LP4 2 000 2 700
Tidningssläpp 0 1 000
Aspning 750 750
Representation 0 900
Reportage 1 000 500
Övriga utgifter 600 800

TOTALT: 11 850 18 200

FIF 23/24 22/23
Representation 5 400 1 800
Bokningar av pass 19 100 18 900
Materialinköp 2 800 6 300
Motionshallen 1 250 1 500
H̊alla i CM 3 000 1 700
Deltagande CM 2 100 1 300
Subvention Göteborgsvarv 1 800 0
Aspning 800 900
Överlämning 900 900
Teambuilding 810 900
Övriga utgifter 500 400

TOTALT: 38 460 34 600

FOTON 23/24 22/23
Ny kamerautrusting 6 500 22 580
Material 1 000 1 000
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 600
Representation 3 690 1 290
Aspning 750 750

TOTALT: 12 540 26 520

FABIOLA 23/24 22/23
Fabiolahäng 4 000 4 000
Inspoföreläsningar 0 400
Övriga Arrangemang 4 000 1 200
Menssk̊ap 0 400
Bastu 3 000 1 800
Representation 6 000 1 200
Aspning 1 000 1 000
Teambuilding 500 300
Överlämning 500 300

TOTALT: 19 000 10 600
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GAMEBOY 23/24 22/23
Brädspelskvällar 4 800 3 400
Aspning 750 750
Representation 3 600 1 200
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 300
Material mm. 3 000 1 100

TOTALT: 12 750 6 850

JämF 23/24
Ost & vin kväll 3 500
Grötkväll 1 500
Övriga Arrangemang 4 000
Mensskydd 1 000
Representation 3 600
Aspning 1 000
Teambuilding 300
Överlämning 300

TOTALT: 15 200
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Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

Upprustning av Sektionslokal

Upprustningen av Focus höjdes under året och kommer fortfarande ligga p̊a en högre niv̊a d̊a inköp planeras att göras till
den nya delen av Focus. Renoveringen av kommittérummen innebär även en extra kostnad för att rusta upp dessa igen.

Farm

Största ändringen sedan föreg̊aende år med markant ökade intäkter till följd av ett utmärkt arbete fr̊an Farms sida.

Foton

Ingen ny kamera i år, dock tv̊a nya objektiv. Nya ändringar i ekonomisk policy innebär högre representationsbudget.

Sektionspotten

Större post till följd av att äskningar till största del best̊ar av mat vilket har sett skenande priser under året. JämF har
f̊att en egen budgetpost.

JämF

D̊a JämF nu är sektionsförening har de f̊att en egen budget.

IT

Nya system har dragit upp kostnaden en hel del men samtidigt ser utsikten för bättre och mer kontinuerlig kommunikation
ut̊at lovande ut.

SNF

Till största del en höjd budget för Cocktailpartyn d̊a mer mat p̊a dessa har efterfr̊agats av deltagare och arrangör.

FnollK

Höjda utgifter p̊a grund av att fler Mottagningsarrangemang nu ligger under FnollKs budget.

F6 och DP

Mest skillnad p̊a grund av inflation som p̊averkar matkostnader och liknande i stor utsträckning.



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Fabiola

Ett satsigt Fabiola som under året vill arrangera tv̊a arr per LP varp̊a budget har höjts för detta ändam̊al. Nya ändringar
i ekonomisk policy innebär även högre representationsbudget.

Gameboy

Höjd budget för ett Gameboy som nu satsar p̊a 4 brädspelskvällar per LP. Även en höjd materialbudget för att köpa in
mer spel till sektionen. Nya ändringar i ekonomisk policy innebär även högre representationsbudget.

Finform

Sänkta tryckkostnader för tidning d̊a tidningarna har blivit kortare jämfört med tidigare år.

Sektionsmöten

Höjd budget per sektionsmöte p̊a grund av inflation i matpriser.

Sektionens vecka

Sänkt budget p̊a grund av att Phadderv̊ar nu läggs i FnollKs budget, sponsring till F6 tas bort och att sektionens middag
inte har uppn̊at sin budget p̊a de senaste åren.

Sektionsbilen

Ökade bränslekostnader som beror p̊a drivmedelspriser och sektionensbeslut att endast tanka med HVO100.

Hofflor och Ärtsoppa

Sett att budgeten under 22/23 vart otillräcklig s̊a har justerats för nästkommande år.

Julbord

Höjd budget p̊a grund av inflation i matpriser.

SaFT

I v̊ar är det Chalmers tur att arrangera SaFT varav kostnader tillkommer. Notera att detta kompenseras delvis av SaFT
deltagaravgift.

Styret

Höjd budget med avseende p̊a verksamhetsplan. En upprustning av styretrummet är även planerad i och med renoveringen
av kommittérummen.
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Mindre ändringar

Flertalet mindre ändringar har skett, inga stora utan mest korrigeringar av det som setts föreg̊aende år. Har man fr̊agor
ställs dessa p̊a sektionsmötet.



Verksamhetsplan
Studienämnden vid Fysik 2023/2024

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

Verksamhetsplan

SNFTM 23/24
Medlemmar:

Ordförande Adam Orthag

Vice ordförande Alexander Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid

Sekreterare Hugo Rådeg̊ard

Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

Matansvarig Adam Molnar

Veckobladerist Alexander Bohlin

Studienämnden skall under verksamhets̊aret 2023/2024, utöver sina övriga åligganden, utföra
följande:

• Aktivt utvärdera programomläggningen och jobba för förbättringar.
Under året kommer en del av arbetet ligga i att utvärdera nuvarande kandidatprogram. Årskurs 3 kommer
efter detta år ha g̊att igenom hela nya programplanen vilket bör ge oss en övergripande uppsikt över hur
väl fungerande den är. Vi vill därför se igenom vad som gjordes bra och vad som fortfarande kan förbättras.

• Fortsätta arbetet med den psykosociala hälsan p̊a sektionen.
Under m̊anga år har den psykosociala hälsan p̊a sektionen varit p̊a tal och nu när det fortfarande finns
sp̊ar av en inte perfekt programomläggning är det viktigt att se till att hälsan p̊a sektionen inte försämras.
SNFTM vill därför arbeta med diverse enkäter och undersökningar under året för att se hur förändringar
i programmet p̊averkar hälsan.

• Se över tillgängligheten av kursmaterial för b̊ade kandidatkurser och masterkurser.
Många kurser är efter programomläggningen ändrade eller helt nya p̊a F och TM. Och även om det finns
anteckningar till de gamla kurserna s̊a överensstämmer de inte alltid med det nya inneh̊allet. SNFTM vill
därför se över anteckningarna p̊a ftek och se till att de finns tillgängliga till s̊a m̊anga kurser som möjligt.
I och med årets satsning vill vi även se över anteckningar till masterkurser som tillhör instutionerna för
Fysik och Matematiska vetenskaper samt se till att h̊alla tillhörande tentor uppdaterade.

• Fortsätta bedriva och synliggöra SNFs fysiska verksamhet samt utforska nya arrangemang.
SNFTM vill fortsätta jobba med att bedriva och synliggöra den verksamhet som vi utfört sedan tidigare
med cocktailpartyn, kursutvärderarluncher och SNFika samt även utöka med bokloppis under året.

• Öka transparensen och lättöversk̊adligheten för kursval samt masterval.
SNFTM kommer under året arbeta med att sprida information kring hur kursval p̊averkar framtida studier,
samt utveckla hur detta kan göras p̊a bästa sätt. Detta är extra relevant för TM, som har en stor mängd
valbara kurser under kandidaten. Det genomförs genom att kontinuerligt informera studenterna inför
kursval samt innan mastervalet.

• Förbättra kommunikationen med masterprogrammen och integrera dem i v̊art arbete.
Senaste år har det funnits en avsaknad av masteransvarig hos SNFTM . Detta har gjort att tillsynen p̊a
masterprogrammen har försv̊arats. D̊a vi i år har en masteransvarig kommer en stor satsning för året vara
att skapa relationer med de masterprogram som instutionerna för Fysik och Matematiska vetenskaper ger
ut. För att göra detta ska en masterenhet sättas upp med representanter fr̊an olika masterprogram. I år
vill vi även satsa p̊a att n̊a ut till masterstudenter och inkludera dem i redan existerande arrangemang
samt utöka med arrangemang riktade åt internationella studenter och masterstudenter.
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Motion om läsdagar Axel Flordal

Motion om
läsdagar

Axel Flordal

Bakgrund

Läsdagar är ett otroligt förvirrande koncept som används i stadgan och reglementet. Vilka dagar som
faktiskt räknas som läsdagar är inte helt självklart och åtminstone jag blir förvirrad varje g̊ang distink-
tionen kommer upp. I skrivande stund ligger chalmers.se nere s̊a jag kunde inte kolla om det finns en
tydlig definition där.

Detta hade förkortat vissa deadlines lite d̊a helgerna aldrig räknas in nu men jag tror inte det kommer
vara n̊agot problem. Detta p̊averkar dessutom sektionmötesprotokollen framförallt LP2 och 4 d̊a de
hamnar precis innan längre lov. Men det finns ocks̊a ett klart intresse av att ha de färdiga tidigare s̊a
att LP4 protokollet inte kan publiceras s̊a sent som mottagningsvecka 3, bland annat är detta näst intill
ett krav för sektionskassören som behöver det för att lämna över tillg̊angen till banken.

Yrkande

att i stadgan ändra alla förekomster av läsdagar till dagar.

att i stadgan ändra alla förekomster av läsveckor till veckor.

att i reglementet ändra alla förekomster av läsdagar till dagar.

att i reglementet ändra alla förekomster av läsveckor till veckor.
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Motion om Uppgradera Flipper Mijo Thoresson

Motion om
Uppgradera Flipper

Mijo Thoresson

Bakgrund

Jag har många g̊anger för sökt f̊a koffein fr̊an flipper maskinerna men de vill inte ge mig n̊agot. Jag hade
tyckt det var nice att uppgradera en av foc vald flipper maskin s̊a att den kan göra kaffe.

Yrkande

att sälja en flippermaskin och köpa en kaffemaskin som f̊ar dess plats och pengar.

1



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Uppgradera Flipper

YYYY-MM-DD

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Uppgradera Flipper

Bakgrund

Styret ämnar att utvärdera möjligheten till att köpa in en ny kaffemaskin samt nyttan detta skulle
innebära i samband med att sektionen f̊ar Hilbert vid renoveringen av Focus. Styret anser ocks̊a att
syftet med ett flipperspel inte är att förse folk med koffein, vilket gör att bristen p̊a koffein inte motiverar
försäljningen av ett flipperspel.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Alkoholfria biljetter Axel Flordal

Motion om
Alkoholfria biljetter

Axel Flordal

Bakgrund

I nuläget s̊a brukar det ing̊a alkohol i vissa sittningsbiljetter t.ex. gasquebiljetter, avtackningen, osv.
Dessa brukar oftast vara 10kr dyrare än de biljetter som inte inkluderar alkohol och det är betydligt
mindre än kostnaden för alkoholen som sektionen betalar. Jag tycker det är dumt att vi subventionerar
alkohol p̊a detta sätt under sittningar och p̊a s̊a sätt visar att det är ”rätt” alternativ att ta den med
alkohol. För att uppmuntra köp av alkoholfria biljetter vill jag att sektionen ska göra de alkoholfria
biljetterna billigare och mer i linje av vad de alkoholfria biljetterna faktiskt kostar för sektionen.

Yrkande

att för arrangemang där alkohol ing̊ar i biljettpriset ska det finnas möjlighet att köpa biljett där det
inte ing̊ar alkohol.

att denna biljett ska vara billigare med minst det högsta av 20kr eller den faktiska prisskillnaden för
inköpet. 1

1Palkfri ≤ Palk −max(20,∆P ), där ∆P är skillnaden för inköp av alkohol och alkoholfria.
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